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Abstract (en)
[origin: US4395853A] A self-supporting roof for buildings, composed of modular elements each comprising an outer wall, a layer of heat insulating
material, an inner wall carried by the outer wall and of the same form to support the insulating layer, and stiffening frame members secured to the
outer wall wherein the inner wall is also rigidly secured to said frame members so as to form with the outer wall a unitary structure vis-a-vis the
efforts.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une toiture autoportante pour bâtiments, composée d'éléments modulaires comprenant chacun une paroi extérieure
autoportante (2), une couche d'isolation thermique, une paroi intérieure (3) portée par la paroi extérieure et de même forme pour supporter la
couche d'isolation, et des arceaux de raidissement (27) fixés à la paroi extérieure suivant sa pente. La paroi intérieure (3) est fixée rigidement aux
dits arceaux (27), de manière à former avec la paroi extérieure (2) une structure unitaire vis-à-vis des efforts.
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